

聖堂報告

基督普世君王節

(21-11-2021)

1. 香港教區候任主教周守仁神父的「晉牧禮」將於12月4日（星期六）下午三時，在堅道主教座堂舉行。周主教隨即履任。屆時「晉牧禮」將於教區網頁全程直播。請大家為香港教區及周守仁候任主教祈禱。
2. 「西南九龍總鐸區」於12月5日（星期日）下午2:00-5:00 在九龍大角咀「中華聖母堂」，為鐸區內教友舉辦「2021年將臨期退省」，主題為【與主相遇、陪伴同行】，主講者為譚錦榮神父。歡迎教友致電 2395-2522 查詢。
3. 十一月為煉靈月，教友可在本堂辦事處門外設置的表格，為亡者填寫名字。本堂神父將在煉靈月內，於平日彌撒中，為亡者祈求安息。
4. 今日各台彌撒後，九龍華仁書院學生，於聖堂辦事處出口擺設賣物會攤位為「明愛」籌款，請各位教友慷慨支持。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Feast of Christ the King
21-11-2021

1. The Episcopal Ordination of Bishop-elect, Rev. Fr. Stephen Chow Sau-Yan, S.J., will take place on Saturday, 4 December, at 3:00p.m. at the Cathedral, Caine Road. Bishop Stephen Chow will be installed as the Bishop of Hong Kong on the same day. The Ordination ceremony will be broadcast live at the Diocesan Website. Please pray for our Diocese and for Rev. Fr. Stephen Chow.

2. November is the month for the Holy Souls in Purgatory. Memorial Masses maybe offered to the deceased on weekdays. If you would like to offer Masses to your dearly departed, please indicate your intentions in the forms available outside the Chapel Office.

3. Students of Wah Yan College Kowloon are having a Pre-Sale for the Caritas Bazaar outside the Chapel after Mass today. Please show your generous support.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.